
Rada Gminy: Miasta Kozieg'"wy 
42-350 K 0 Z lEG lOW Y 

ul. PI. Moniuszki 14 
woj. slqskle 

Nr OR-BR.0002.IS.2020 

PROTOKOL Nr XVIII/2020 

z osiemnastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 23 lipca 2020 r. w godzinach 15,00 - 16,20 

w sali posiedzen w Urzl(dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podjl(te na sesji: 

I. Nr 172IXVlIIl2020 w sprawie zrnian w budzecie Gminy i Miasta Koziegfowy na 2020 r. 

2. Nr 173IXV11l/2020 w sprawie zrnian w Wieloletniej Prognozie Finansowej . 

3. Nr 174IXVIII12020 w sprawie w sprawie okrdlenia sredniej ceny jednostki paliwa 
w Gminie i Miescie Kozieglowy na rok szkolny 2020/2021. 

4. Nr 1751XVlU/2020 w sprawie sprzedaZy nieruchomosci polozonej w obrybie Gniazd6w
Mzyki. 

5. Nr 176IXVIll/2020 w sprawie zamiany nieruchomosci polozonej w Lgocie G6rnej. 

6. Nr 177IXVHI/2020 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy najmu. 

Podjyte uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowan stanowilj zalljczniki 
od nr I do nr 6 do protokolu. 
Obrady sesj i byly transmitowane i utrwalono nagranie Z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodniczljca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji : 
- od punktu 1 do pUnktu I J porzljdku obrad radnych obecnych J 3, Radni nieobecni : 
Pan Marcin Bydkowski, Pan Wojciech Chrapek 

- od punku 12 do punktu 16 porzljdku obrad radnych obecnych 14, Radny nieobecny: 

Pan Wojciech Chrapek . 
Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Slyczka 

Sekretarz Gminy i Miasta Pan Krzysztof Bilk 
Skarbnik Gminy i Miasta Pani Jadwiga Matyja 
Radca Prawny Urzydu GiM Pan Slawomir Kania 

Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak, 
- Kierownicy Referat6w w Urzydzie GiM Kozieglowy: Pani Aleksandra Kucera, Pani Wioleta 

Szymczyk, pracownik Urzydu GiM Pani Bozena Kolasa. 
- oraz Soltysi i przewodniczljcy zarzljdu mieszkanc6w, kt6rzy ze wzglydu na pandemiy brali 

udzial zdalny w sesji - w Osrodku Promocji Kultury w Kozieglowach. 
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Porz"dek obrad sesji : 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porZljdku obrad. 
3. Przyjycie protoko~u z poprzedniej sesj i. 

4. Powolanie Komisj i Uchwal i Wniosk6w. 

5. Podjycie uchwaly w sprawie zrnian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy 

na 2020 r. 
6. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej . 

7. Podjycie uchwaly w sprawie okreslenia sredniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

i Miescie Kozieglowy na rok szkolny 2020/2021. 

8. Podjycie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci po~ozonej w obrybie Gniazd6w-

Mzyki. 

9. Podjycie uchwa~y w sprawie zamiany nieruchomosci polozonej w Lgocie G6rnej. 

10. Podjycie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy najmu. 

II . Sprawozdanie roczne z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 

w Kozieglowach za rok 2019. 

12. Informacj a Bwmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym. 

13. Przewodnicz'lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych w okresie 

miydzysesyjnym. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

IS . Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakonczenie obrad 18 Sesji . 

Porz'ldek obrad stanowi zal'lcznik nr 7 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna K%dziejczyk dokonala 

otwarcia sesj i, powitala przybylych na sesjy radnych, Pana Burmistrza, dyrektor6w jednostek 

organizacyjnych Gminy i Miasta , pracownik6w Urzydu Gminy i Miasta Kozieglowy oraz 

Soltys6w i mieszkanc6w, kt6rzy ze wzglydu na pandemiy zapewniony maj ,! udzial zdalny 

w sesji w Osrodku Promocj i Kultury w Kozieg/owach. 

Poinformowala, ze zgodnie z list'! obecnosci w sesj i uczestniczy 13 radnych. 

Stwierdzila , ze sesja jest prawomocna. 

Lista obecnosci radnych i soltys6w stanowi'! zal'lczniki nr 8,9 do protokolu. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Ko~odziejczyk poinformowala, ze porz'ldek obrad 

otrzymali wszyscy radni. Zapytala czy radni byd,! zglasza6 wnioski w sprawie zrnian porz'ldku 

obrad sesji. Wniosk6w nie zglaszano. Porz'!dek obrad zostal przyjyty 13 glosami "za" 

(jednoglosnie ). 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal,!cznik nr 10 do protokolu. 
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Ad. pkt 3 

Przewodniczijca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok6l 
z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen i byl do wglijdu w Biurze Rady , kazdy 
mial mozliwosc zapoznania sit; z nimi. W regulaminowym tenninie nie wplynt;!y zadne 

poprawki bijdz uzupelnienia do protokolu. Zaproponowala wit;c przystijpienie do glosowania nad 
przyjt;ciem protokolu. 
Protok61 z poprzedniej sesj i, kt6ra odbyla sit; w dniu 25 czerwca 2020 roku zostal przyjyty 

13 glosami "za" (jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego zglosowania stano wi zal'lcznik nr lIdo protokolu. 

Ad. pk! 4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjt; Uchwal 
i Wniosk6w w skladzie: 

1. Pan Antoni Bielecki 
2. Pani Grat.yna Sitek 
3. Pani Monika Skrobarczyk 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal'lcznik nr 12 do protokolu. 

Ad. pk! 5 

Pan Antoni Bielecki przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy 
i Miasta Kozieglowy na 2020 rok (zal'lcznik nr 13 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr ] 72IXVU1I2020 w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 
rok zostala przyjyta 13 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 6 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawle Zlman 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej ( zalijcznik nr 14 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 173IXVIIII2020 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowe zostala 
przyjt;ta 13 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk! 7 

Pani Grat.yna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie okreslenia sredniej ceny 
jednostki paliwa w Gminie i Miescie Kozieglowy na rok szkolny 2020/2021 ( zal'lcznik nr 15 
do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 174fXVIll/2020 w sprawie okreslenia sredniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
i Miescie Kozieglowy na rok szkolny 2020/2021 zostala przyjyta 13 glosami "za" 
( jednoglosnie). 

Ad. pkt8 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie sprzedaZy 
nieruchomosci polozonej w obrt;bie Gniazd6w-Mzyki (zal'lcznik nr 16 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala N r 17SfXVIII/2020 w sprawie sprzedaZy nieruchomosci polozonej w obrybie 

Gniazd6w-Mzyki zostala przyjyta 13 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 9 

Pan Antoni Bielecki przedstawil projekt uchwaly w sprawle zamIany nieruchomosci 
polozonej w Lgocie G6rnej ( zal'lcznik nr 17 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 176fXVIIII2020 w sprawie zamiany nieruchomosci polozonej w Lgocie G6rnej 
zostala przyjyta 13 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt 10 

Pani GraZyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody 
na przedluzenie umowy najmu ( zal'lcznik nr 18 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 177fXVIIl/2020 w sprawie wyraZenia zgody na przedluzenie umowy naJmu 

zostala przyjyta 13 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 11 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze sprawozdanie 
roczne z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej w Kozieglowach 

za 2019 rok omawiane bylo na wsp61nym posiedzeniu komisji (zal'lcznik nr 19 do protokolu). 
Zapytala czy radni maj'l uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zglaszali uwag. 
Sprawozdanie roczne z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 
w Kozieglowach za 2019 rok zostalo przyj<;te 13 glosami "za" (jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zal'!cznik nr 20 do protokolu. 
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Ad. pkt 12 

Pani Przewodoicz'lca Rady udzielila glosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 
informacji z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 

Pan Burmistrz na wstypie poinformowal, ze z uwagi na sytuacj~ epidemiologiczn'l 
nie jestesmy w stanie realizowac obrad sesji przy udziale przewodnicz'lcych organ6w jednostek 

pomocniczych, st'ld zdaloa obecnosc Pailstwa Soltys6w w Miej sko-Gminnym Osrodku Kultury 
w Kozieglowach, z kt6rymi w dniu dzisiejszym odbyl spotkanie przed obradami sesji. Taka 
fo nna zdalnego udzialu w sesj i przewodnicz'lcych organow pomocniczych obowi'lzywala bydzie 
na czas pandemii. 
Pan Bumlistrz podziykowal za dokonane zmiany w budzecie Gminy i Miasta na rok biez'lcy . 
Moma si~ cieszyc, ze dokonalismy wszyscy weryfikacji zar6wno planu dochodow jak 
i wydatk6w w zakresie budzetu 2020 roku, kt6ry nie jest latwy nie tylko dla samorzqdu, ale i dla 
realizacji zadan w obecnej sytuacji , przy zawieszonej dzialalnosci gospodarczej spowodowanej 

covid-em. Wyrazil nadziejy, ze szybko parametry ekonomiczne b~d'l wzrastaly i b~dziemy 
mogli liczyc na wzrost dochod6w, przekladaj'lc je na wydatki inwestycyjne. Podzi~kowal Radzie 
Gminy i Miasta za takie podejscie i uchwalenie zmian dostosowuj'lcych budzet do obecnej 
sytuacji , znosz'lc w biez'lcym roku koniecznosc zaci'lgania kredytu czy poZyczki. 
Nastc;pnie Pan Burmistrz poinformowal, ze w ostatnim czasie miala miejsce nieprzewidziana 

awaria wodoci'lgu. Przeprosil mieszkanc6w miejscowosci zasilanych z wodoci'lgu grupowego 
w Piilczycach za dyskomfort i niedostatek w doplywie wody wodoci'lgowej . Ze wzglC;du 
na awariy obydwa ujc;cia - podstawowe i zapasowe zostaly na pewien czas wyl'lczone . 
Podzi~kowal za pomoc w rozprowadzaniu wody dla mieszkailc6w, zwlaszczajednostkom OSP, 
Soltysom i Radnym, a szczeg61nie mieszkailcom, kt6rych dotknyla ta sytuacja. Przerwy 

w dostawie pr'ldu spowodowaly to, ze urzqdzenia ulegly awarii. Awaria zostala opanowana 
dziC;ki bardzo dobrej organizacji Zespolu Uslug KOl11unalnych - Dyrektora i pracownik6w , 
kt6rzy przez kilka dni bardzo intensywnie dzialali , by jak najszybciej usun'lc awaric;. NajdJuzej 
odczuwali brak wody mieszkailcy Lgoty Nadwarcia. Wyrazil nadziej~ , ze taka awaria siy juz nie 
powtorzy , jednak sytuacja urzqdzen elektronicznych i mecbanicznych jest nieprzewidywalna. 
St'ld podjyto ustalenia, by zamiast remontowac pompy, kt6ra jest juz zUZyta, wygospodarowac 
srodki na zakup nowej i na nastypnej Sesji dokonac przeniesien w budzecie , 0 co prosi Rad~. 

Nast~pnie Pan Burmistrz przedstawil sprawozdanie 0 dzialalnosci w okresie miydzysesyjnYI11. 

Przetargi realizowane przez Urz'ld Gminy i Miasta: 
- przetarg na odnawialne z.r6dla energii ( fotowoltaika) . Samorz'ld GiM Kozieglowy wsp61nie 
z Gmin'l Siewierz zlozyl projekt do Regionalnego Programu Operacyjnego i uzyskali smy 
dofinansowanie . W dniu 16.07.br. nast'lpilo otwarcie ofert. Wplync;lo 12 ofert na dwa zadania 
i jesteSmy zadowoleni , poniewaz mieszcz'l siC; w zasobie finansowym, kt6ryl11 dysponujemy 
w budzecie G iM. Ma nadziejc;, ze do konca roku zostanie podpisana umowa z wykonawcami 

na budowC; prawie 500 instalacji fotowoltaicznych dla mieszkailc6w Gminy i Miasta 
Kozieglowy, ale i bc;dzie wykonany program "Zaprojektuj ". Przygotowujemy siC; do tego 
zadania i w planach finansowych na lata 2021 - 2022 zadanie ujc;te b<;dzie do realizacji. 
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Jestesmy na li scie rezerwowej z projektem wymiany piecow na ekologiczne - na biomasy oraz 
instalacje solame. Na dzien dzisiej szy nie zostala jeszcze podj c; ta decyzja co do przesuniycia 
srodkow i poszerzenia grantow 0 kolejne srodki. Nadmienil , ze prawie 30 min wydatkowanych 
srodkow spowoduje , ze jakosc powietrza na terenie GiM Kozieglowy ulegnie poprawie; 
- rozstrzygnic;to przetarg na budowy kotlowni gazowej dla Zespolu Szkol w Kozieglowach. 
Bydzie wybudowana nowoczesna kotlownia gazowa, ktora zabezpieczy energiy cieplnq dla 
calego kompleksu Zespolu Szkel w Kozieglowach; 

- Fundusz Ochrony Gruntow Rolnych - w dniu jutrzejszym zostanie dokonane otwarcie ofert 
i ma nadziej c; , ze droga w Siedlcu DUZym ul. Sportowa zostanie wykonana w ryzach 
finansowych wnioskowanego zamowienia publicznego; 

- podpisano umowy na projektowanie dodatkowych odcinkow oswietlenia ulicznego na terenie 
Gminy i Miasta Kozieglowy oraz odcinkew drog, kte re komisje wspelne Rady Gminy i Miasta 
wskazaly jako zadania do realizacji ; 
- do 10.0S.br. jest termin zlozenia wnioskew do funduszu drog samorzqdowych . Mamy 

komplet dokumentow , Iqcznie z pozwoleniem na budowC; drogi ul. Szkolna w Gniazdowie. 
Mysli, ze spelnimy wymogi , zarewno pod wzglydem formalnym jak i merytorycznym 
i otrzymamy srodki na realizacjc; tej drogi; 
- jestesmy jeszcze na etapie real izacj i starej umowy dotycZ'lcej gospodarki odpadami. Umowa 
konczy siC; z koncem marca 2021 roku. Juz trwajq przygotowania do przetargu na kolejny cykl 
roczny lub dluzszy. Na dzien dzisiej szy nie wiemy jakie bt;dq ceny,jednak kwota, kterq obecnie 

placq mieszkar\cy GiM Kozieglowy za odbier odpadew jest jednq z najnizszych kwot w naszym 
reglOnle. 

Drogi: 
- w zakresie dreg gminnych poinformowal, ze chcemy podzielic drogi na drogi gminne 

w kategorii projektowania i ubiegania sic; 0 srodki do funduszu drog san10rzqdowych, a takich 
dreg jest kilka. Mysli ze Komisja wskaze i bydziemy wspolnie projektowac w kolejnym roku, 
by byla przygotowana droga do zgloszenia w kolejnym konkursie. Czym innym sq remonty 
i modemizacje dreg gminnych na terenie Gminy i Miasta, gdzie skutecznie staran1Y sit; rok 
rocznie kilka kilometrew nakladek wykonac. Jedynq przeszkodq przy wykonywaniu 
wykonywania dreg jest wlasnosc gruntu. Radni i mieszkar\cy oczekujq reali zacji zadar\ w tym 
zakresie, a wlasciciele gruntu nie wyra:zaj,! zgody na udzielenie prawa do dysponowania gruntem 
na cele budowlane. Budowa dreg gminnych powinna isc w tym kierunku, aby drogi mialy 

wymiar drog co najrnniej kategorii drog ruchu lokalnego 0 okreSlonych parametrach, a nie jak 
to siy czasem zdarza, ze po wybudowaniu drogi juz S,! wnioski 0 ograniczenie tonazu do 3,5 t. 

lub ZWyZamy drogy do granic pasa wlasnosci geodezyjnej , a ona niejednokrotnie nie jest wiyksza 
niz 3m. szerokosci. Ma nadziejy, ze bydziemy podejmowac wspolne dzialania tak, aby 
rzeczywiscie planowac te drogi, ktore majq charakter bardziej zwiqzany z urbanizacjq, 
z przemieszczaniem i wykorzystaniem przestrzennym drog gminnych; 

- w zakresie drog powiatowych Pan Burmistrz poinformowal, ze na pocZ'ltku wrzeSnia br. 

planowane jest spotkanie z przedstawicielan1i ZarZ'ldu Powiatu, na kterym okreslimy plan 
dalszej wspelpraca na rok przyszly i lata nastypne w zakresie rozbudowy drog powiatowych 
na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. Rok rocznie Powiat Myszkowski wklada okreslone 
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srodki finansowe na poprawt; przejezdnosci i modemizacjt; drog powiatowych na terenie Gminy 
i Miasta Kozieglowy. Samorz'ld Gminy Kozieglowy zawsze byl i jest so lidamie odpowiedzialny, 
by wspoluczestniczye w realizowanych zadaniach Powiatu na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy, jezeli taka potrzeba bt;dzie zachodzila; 

- w zakresie drog wojewodzkich na terenie Gminy realizowana jest jedna duza inwestycja , 
z ktorej ciesz'l siy mieszkancy Lgoty Nadwarcia i Postypu, ktorzy berd,! mieli doskonale 

wyremontowan'l drogt;, z rozdzieleniem ruchu pieszego, rowerowego i samochodowego. 
Z ubolewaniem przyjmuje fakt , ze droga wojewodzka 789 przebiegaj,!ca przez znacm'l czt;se 
Gminy i Miasta Kozieglowy nie bt;dzie w najblizszym czasie remontowana, poza biez/lcym 
utrzymaniem. Radny Pan Wojciech Chrapek wyst<jpil do Urzt;du Marszalkowskiego z pismem 
o remont chodnika, jednak wniosek ten nie znalazl akceptacji . Urz<jd GiM wyst<jpil rowniez 
z wnioskiem w tej sprawie i wplynt;to pismo z Urzt;du Marszatkowskiego, ze podjt;te zostan<j 

starania 0 umieszczenie remontu chodnika na odcinku 0 dlugosci 900 m. od wjazdu do szkoly 
do ul. Nadrzecmej w planie rzeczowo-finansowym remontow i inwestycji na drogach 
wojewodzkich w trakcie prac nad przyszlorocznym budzetem. 
Pan Burmistrz poinformowal, ze GiM Kozieglowy zlozyla wniosek, aby obwodnica Gniazdow 
Kozieglowy byla ujt;ta w Strategii Wojewodztwa Sl<jskiego na lata 2021-2030. Zarz<jd 
Wojewodztwa Sl<jskiego juz zamierza przemaczye srodki na zaprojektowanie i ewentualny 
wykup gruntow tak, aby bye przygotowanym do zaoferowania tego projektu do realizacji 

Strategii Wojewodztwa Sl<jskiego; 

Kanalizacja sanitama: 
w zakresie kanalizacji sanitarnej - przy tworzeniu trudnej strategii rozwoju sieci kanalizacyjnej 

ustalono, ze priorytetem S<j zlewnia Kozieglowy i zlewnia Postt;p. Odnosnie zlewni Postt;p 
sarnorz<jd powinien podj<jc decyzjt; czy jest sens inwestowani kilku milionow zl. w kolejnych 
latach przy sytuacji jaka rna miejsce w Lgocie Nadwarciu. Samorz<jd GiM Kozieglowy 

rozpocz/ll inwestycjy dla tego terenu i wspolnie z Gmin<j Poraj wybudowano oczyszczalnit; 
sciekow. Dla tej czysci nalezaloby podl<jczac odcinki do sieci kanali zacyjnej w poszczegolnych 
miejscowosciach. Projekty i pozwolenia S<j wykonane i na pocz<jtku spotkaly sit; z akceptacj<j 
z lokalizacj/l tzw. przydomowych lapaczy i sit;gaczy. Nadszedl okres wl'lczenia sit; do sieci 
kanalizacyjnej i z ubolewaniem to mowi mieszkancom, ktorzy nie podl<jczyli sit; jeszcze do sieci 

kanalizacyjnej , ze Gmina i Miasto Kozieglowy moze stracie miliony dotacji jezeli nie bt;dzie 
efektu ekologicznego. St'ld odbylo sit; spotkanie z mieszkancami Lgoty Nadwarcie , 
by jak naj szybciej wywi<jzali sit; z obowi<jZku podl<jczenia do sieci kanalizacyjnej. PodkreSlil, 
ze wszyscy mowi<j 0 potrzebie budowy kanalizacji, jednak gdy przychodzi do konkretow, 
to ci sarni mieszkaitcy blokuj<j inwestycjt;. W Kozieglowach, dzit;ki takiej postawie czt;sci 
mieszkancow, pomimo 7 lat planowania nie mozemy wskazac ostatecznej wersji lokalizacji 

kolektora. Mozna siygn'le do dokumentow zrodlowych - to ci mieszkancy, ktorzy mowi'l 
najwit;cej 0 kanalizacji ty inwestycjer skutecznie zablokowali. Prowadzimy prace projektowe 
i 0 ile Zarz<jd Drog Wojewodzkich pozwoli na umieszczenie takiego kolektora , naleZy liczyc 
sit; z ogromnymi kosztami po stronie Gminy jesli nie bt;dzie przebudowy drogi; 
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Sytuacja epidemiologiczna 
jest na tyle bezpieczna , ze jesteSmy zar6wno Gmin<j jak i Powiatem 0 najnizszej liczbie 
potwierdzonych zakazen. Nie oznacza to jednak, ze mozemy funkcjonowac bez rezi mu 

sanitarnego. Apelowal do wszystk ich mieszkanc6w 0 zachowanie ostroznosci i przestrzeganie 
zalecen wprowadzonych w zwi<jzku z pandemi<j. Przeprosil mieszka6c6w za utrudnienia 
zwi<jzane z obslug<j mieszkanc6w, kt6ra odbywa siy w tymczasowo wyznaczonym 
pomieszczeniu. Trwaj,! prace wykonczeniowe w nowo tworzonym biurze obslugi mieszkanca 

i juZ w niedlugim czasie pracownicy Urzydu GiM i mieszkaflcy w bezpieczny spos6b byd,! mogli 
czynnosci administracyjne przeprowadzic . 

Ad. pkt 13 

Przewodnicz,!ca Rady Pani Joalma Kolodziejczyk przedstawila informacjy 
o dzialaniacb podejmowanych w okresie mic;dzysesyjnym. 
W okresie od ostatniej sesj i Rady w dniu 25 czerwca br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz'!dku obrad biez'!cej 
zwolanie wsp61nego posiedzenia Komisj i 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady Gminy i Miasta wplync;ly pisma: 
- skarga mieszkaflca Myslowa na dzialania Burmistrza skierowana do Wojewody SI,!skiego, 

a przeslana wedlug wlasciwosci do Rady Gminy i Miasta Kozieglowy. Skarga zostala 
przekazana Przewodnicz'!cej Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji ; 

- prosba OSP Mysl6w 0 udzielenie dotacji w brakuj,!cej kwocie 30.000 zl do zakupu 

samochodu bojowego, co uczynilismy; 
- wniosek Radnej Pani GraZyny Sitek 0 wykonanie nowej nawierzchni asfaltowej na drodze 

l,!cZ<jcej miejscowosci Wojslawice i Rzellisz6w oraz 0 wykollanie projektu budowy ulicy 
Miydzy lesllej w miejscowosci Rzellisz6w-Lazy; 

- wniosek Rady Soteckiej z Glinianej G6ry 0 wymiany nawierzchni na calym odcinku ulicy Jana 
Pawla 1I w miejscowosci Gliniana G6ra - Brzeziny. 

Do wiadomosci Rady wplynyly pisma: 

- pismo w sprawie zabezpieczenia srodk6w finallsowych w zwi,!zku ze zlozeniem wniosku 
do Marszalkowskiego konkursu "lnicjatywa Solecka" na zagospodarowanie terenu przy 
Soleckim Centrum Kultury w Lgocie Mokrzeszy. Wartosc calkowita zadania 60.000 zl, 

wysokosc dofinansowania 50%, co uczynilismy; 
- pismo Starostwa Powiatowego w Myszkowie 0 zajycie stanowiska w sprawie mozliwosci 

wsp6lfinansowania budowy chodnika przy drodze powiatowej Krusin - Cynk6w, 

co uczynilismy- Rada wyrazila zgody na kontynuacjy zadania " budowy chodnika przy 

ul. D"br6wka"; 
- pisma jednostek OSP Lgota G6rna i Cynk6w 0 wsparcie finansowe remont6w straznic - na 

dzien dzisiejszy w budzec ie nie rna srodk6w na ten cel ; 
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- wnioski jednostek OSP Cynk6w, Rosochacz i Rzenisz6w 0 dofinansowanie w zwiqzku 
z ubieganiem siy 0 dotacjy z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska na zakup sprzytu 
i umundurowania bojowego (25% wartosci wnioskujako wkladu wlasnego), co uczynilismy; 

- wniosek OSP w Starej Hucie 0 przekazanie dotacji celowej w kwocie 6.000 zl na wykonanie 
atestu homologacji na pozyskany nieodplatnie dui.y zestaw hydrauliki cisniel1.iowej; 

- pismo mieszkailc6w Cynkowa 0 udroi.niel1.ie przydroi.nych row6w przy ulicy Spacerowej 
w Cynkowie - zadanie w trakcie realizacji przez Zesp61 Uslug Komunalnych; 

- wniosek Rady Soleckiej z Glinianej G6ry 0 rozbudowy i doposaZel1.ie placu zabaw ; 
- pismo z Urzydu Marszalkowskiego informujqce, ii. podjyte zostanq dzialania 0 umieszczenie 

remontu chodnika wzdlui. drogi wojew6dzkiej 789 w planie rzeczowo-finansowym remont6w 
i inwestycji w trakcie prac nad przyszlorocznym budi.etem . 
Pani Przewodniczqca poinformowala, i.e wszystkie te wnioski , kt6re wplynyly bydq traktowane 

jako wnioski do przyszlorocznego budi.etu. 

Ad. pkt 14 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 15 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 
- Radny Pan Antoni Bielecki zapytal czy Marszalek Wojew6dztwa Slqskiego okreslil rok 2021 
jako docelowy, i.e srodki znajd1j siy w budi.ecie; 
- Pan Burmistrz wyjasnil, i.e planowana kwota to 3 min zl; 
- Radny Pan Damian Cesarz poinformowal, i.e mial pytanie od mieszkrulca jaka liczba os6b 

zarejestrowata siy do glosowania korespondencyjnego w wyborach na Prezydenta RP; 
- Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Pani Aleksandra Kucera wyjasni la, i.e w sumie 
glosowal1.ie korespondencyj ne dotyczylo I 12 os6b; 
- Radna Pani Jadwiga Balinska poinformowala, i.e jako mieszkanka Gniazdowa i jako Radna jest 
zadowolona , i.e podjyto prace projektowe zwiqzane z obwodnic,!. Ale chcialaby wspomniec 
o niezadowoleniu swoim i czysci mieszkailc6w Gniazdowa, i.e nie bydzie remontu drogi 
wojew6dzkiej 789. To nie jest sprawa tylko i wylqcznie mieszkailc6w Gniazdowa, tylko to jest 
sprawa tak naprawdy mieszkailc6w calej Gminy, poniewaZ jest to droga , kt6ra pozwala 
z obrzei.y Gminy i Miasta dojechac do Myszkowa. Jest to droga bardzo zniszczona i wymaga 
natychmiastowego remontu. Przypornniala, i.e projekt byl przeanalizowany i zaakceptowany 
przez radnych, kt6rzy byli tym projektem zainteresowani. Zwr6cila siy do Pan a Burmistrza , 
by mimo wszystko, mimo odmowy podjqc dzialania zmierzaj1jce do tego ,by przynajmniej 
w roku przyszlym zabezpieczono srodki i wpisano nas na listy, aby rozpoczqc remont tej drogi , 
poniewai. czysciowe remonty nie rozwiqzuj1j problemu. Prosila Pana Burmistrza , by podj1j1 
wszelkie dzialania celem wpisania tej drogi ponownie do remontu; 
- Pan Burmistrz podziykowal Pani Przewodnicz1jcej Komisji Rozwoju Spolecznego za ten 
wniosek. Podkreslil, i.e wszyscy radni mog1j siy pod tym wnioskiem pod pi sac, szczeg61nie radni 
korzystajqcy na co dzien z tej drogi . Nie chce wspominac historii , powod6w i sprzeciw6w , 

kt6re przycZYl1.ily siy do wstrzymania inwestycji. Podejmowano wszelkie dzialania, by doszlo do 
real izacj i inwestycji , jednak grupa os6b skutecznie inwestycjy zablokowala. Te dwa lata 
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op6mienia w uzyskaniu niezbydnej dokumentacji i decyzj i lokalizacj i inwestycji celu 
publicznego spowodowa!y to, ze droga nie mogla siy znalezc na liscie projekt6w 
do dofinansowania. Skorzystaly na tym inne regiony i miasta, w tym droga wojew6dzka 791 

od Zawiercia po Poczesnq . Projekty , 0 kt6rych wspominala Radna Pani Balinska byly 
anali zowane i konsultowane, byly spotkania z radami soleckimi i byly w zasiygu plan6w 
wojew6dzkich ,jednak z powodu protest6w nie doszly do skutku. Zobowiqzal siy, 0 ile wniosek 
Radnej poprq wszyscy samorzqdowcy, ze wystqpi do Marszalka i Zarzqdu Wojew6dztwa 

o chociatby czysciowe etapowanie gruntownego remontu z docelowym wskazaniem, kt6ry byl 
w projekcie. Apelowa/ bysmy nie lqczy li remontu, co bylo podczas publicznych SpOtkaJ1 bardzo 
mocno artykulowane , z budowq obwodnicy. Koncepcja wynikala r6wniez z zewnytrznych 
decyzji i woli Zarzqdu Wojewodztwa Slqskiego i Zarzqdu Drog Wojewodzkich i ostatecznie 

nastqpila akceptacja na 7,3 km obwodnicy. Ma nadziejy, ze do konca roku zostanie przyjyta 
Strategia Wojewodztwa Slqskiego z zapisem podstawowym widzenia obwodnicy Kozieglow. 
Marszalek Wojewodztwa na spotkaniu z Zarzqdem Drog Wojewodzkich zobowiqzal siy, 
ze w przyszlorocznym planie budzetu b<;dzie kwota 3 mIn zl na rozpoczycie prac projektowych, 
a w kolejnych latach na ewentualny wykup grunt6w. Szacowana kwota jest bardzo wysoka -
okolo 220 mIn zl, a tyle wynosi roczny budzet Zarzqdu Dr6g Wojew6dzkich na cale 
wojew6dztwo. Jezeli bydziemy miec pozwolenie na budowl(, bezpieczn.ie przebmiemy przez 
decyzje srodowiskowq , proces wykupu i wywlaszczenia, rna nadziejl( ze dojdzie to do skutku, 
pod warunkiem ze bl(dzie jednomyslnosc w naszych wspolnych dzialaniach. Ma nadziejy, 
ze proces decyzyjny zakonczy sil( ostatecznq decyzjq lokalizacyjnq i bydziemy miec dokument 
do ewentualnych planow finansowych. N ie wiemy jaka bydzie perspektywa budZetu i podzja/u 

srodkow na poszczegolne wojewodztwa oraz regiony. Ma nadziejl( , ze srodki zarowno z PROW 
jak i funduszu sp6jnosci pojdq na poprawl( infrastruktury i 0 to bydziemy jednomyslnie 

zabiegac; 
- Pani Przewodniczqca Rady podkreSlila, ze droga 789 jest drogq newralgiczn" i bardzo zaluje, 
ze nie doszlo do jej realizacj i. Trzeba wr6cic do tej sytuacji , gdy m.ieszkaJ1cy Koziegl6w 
skutecznie zablokowali inwestycjy od Gniazdowa az po Postyp. W tym projekcie, kt6ry byl 
przygotowany nie mozna bylo wykluczyc nawet jednego metra, by byla rozpoczyta 
i zak0l1czona. Miejmy pretensje do samych siebie, moglismy miec wykonanq drogl( 789 
i r6wnoczeSnie starac siy 0 obwodnicy; 
- Pani Jadwiga Balinska wracajqc do remontu 789 stwierdzila, ze jest dobry czas , 
by z Urzl(dem Marszalkowskim i w Zarz"dem Dr6g Wojewodzkich rozmawiac 0 ewentualnej 
modyfikacji tego projektu remontu i wyjsc naprzeciw mieszkaJ1com, ktorzy skutecznie 
zablokowali remont tej drogi. Mieszkancy mieli obawy, wiyc zrobmy wszystko, 
by wyremontowac drogy z uwzglydnieniem tych obaw mieszkaJ1cow, by wiycej takiej blokady 
nie bylo, bo moze okazac siy ze bydzie ponowna blokada: 

- Pan Andrzej Szostak nawiqzal do wniosku , kt6ry pisal Radny Pan Wojciech Chrapek -
realizacja zadania od ronda do szkoly, a z pisma Urzydu Marszalkowskiego wynika , ze wniosek 
rozpatrzony jest w polowie. Deptak jest do Lgoty Gornej i Mokrzeszy, a chcq tylko kawalek 
wyremontowac. Jest projekt modemizacj i drogi 789 ze sciezk" pieszo-rowerowq , wil(c naleiy 
siy tym zajqC i wykonac calosc; 
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- Pani Monika Skrobarczyk poinfonnowala, ze w imieniu mieszkailc6w Koziegl6wek dol,!cza 
siy do wniosku Radnej Pani Balinskiej , szczeg6lnie w zakresie oddzielenia ruchu pieszego od 
kolowego, bo jest to bardzo powazny problem dla mieszkaj,!cych przy tej drodze; 
- Radny Pan Jagoda Leonard stwierdzil, ze przysluchuj,!c siy dyskusj i widzi, ze S,! trzy powody 
do narzekania: porazka zwi<jZana z kanalizacj,! Lgota Nadwarcie, porazka zwi,!zana z drog,! 789 
oraz w Kozieglowach kanalizacja i droga. Proponowal, by zastanowie siy nad wznowieniem 

Biuletynu z Dowym przeslaniem i np. 50 % informacji poswiycae sprawom trudnym, 
by swiadomose spoleczenstwa wzrastala, bo do tej pory Biuletyn mial charakter swi'!teczny, 
unikano spraw trudnych; 
- Radny Pan Antoni Bielecki zaapelowal , by przed kazd,! tak,! inwestycj'! podj"e dialog 
ze spoleczenstwem. Trzeba poswiycic wiycej czasu na spotkania i informowanie ludzi i mysli, 
ze przynajmniej '!. nieporozumien uda siy unikn,!c i osi,!gn,!c konsensus; 
- Pani Przewodnicz"ca Rady podkresl ila, ze to jest r6wniez rola radnych z miasla. W innych 
miejscowosciach rowniez borykamy sit; z podobnymi problemami i jakos udawalo siy do tej 
pory przez nie przebmqc. NaieZy rozmawiae z mieszkancami, by wszystko co pozytywne 
zadzialo siy w miejscowosci. Mamy jakis kryzys na terenie miasta , wydaJismy ogrornne srodki 

finansowe na kanalizacjt; w Kozieglowach, a to s,! pieniqdze wszystkich podatnik6w z Gminy 
i Miasta "wyrzucone w bloto" . Byly zagwarantowane srodki na drogy 789 i nie chodzilo tylko 
o ulice w Kozieglowach, ale 0 drogy od Gniazdowa do Postypu. Ci ludzie, kt6rzy korzystaj" 
z tej drogi na biezqco zostali najbardziej skrzywdzeni; 
- Pan Antoni Bielecki poinfomlowal, ze ludzie , kt6rzy mieszkajq blisko drogi 789 mieli sluszne 
obawy 0 stan budynk6w , zwi'!zane z przebudow,! drogi; 
- Pani przewodnicZ<jca podkreSlila, ze droga 0 wit;kszym natyzeniu ruchu i blizej usytuowanymi 
budynkami w podobnej technologii ( wyciszony asfalt) zostala wybudowana w Lublincu, na ul. 
Oleskiej . Na spotkaniu z mieszkancami ul. Wowickiej z Koziegl6w proponowala , by pojechae 

tam , zobaczyc inwestycjy i porozmawiae z mieszkailcami, m6wila 0 tym r6wniez Panu 
Bieleckiemu. Jednak nikt nie byl tym zainteresowany. Mieszkancy chcieli skutecznie 
zablokowae remont i zablokowali; 
- Pan Antoni Bielecki podkreslil , ze ludzie przeZyli juz remon! ul. Woz.nickiej w 2005 i obawiali 
siy ponownej sytuacji; 
- Pani Przewodniczqca zaakcentowala, ze trzeba skutecznie lobbowae za tym, co stracilismy 
i prosie , by ta inwestycja wr6cila na teren Gminy i Miasta Kozieglowy. To bt;dzie bardzo trudna 
sciezka negocjacji , poniewaZjest argument, ze moglo to bye juz zrobione. 

Ad. pkt 16 

Wobec wyczerpania porzqdku obrad PrzewodnicZ<jca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk 
zamknt;la obrady osiemnastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dziykujqc radnym oraz 
zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji . 
Na tym obrady osiemnastej Sesji zakonczono. 

Protok61 sporzqdzila: Urszula Dyja. , 


